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Extra hett just nu! 
 
 
• Jennifer Larsson - i matchen mot 

Önnered klev hon in och gjorde 5 mål - 
23 år och ursprungligen från 
Stockholmspolisen.  
 

• Mia Lundberg – delad tvåa i hela 
skytteligan och springer ifrån de flesta 
på högerkanten.  
 

• Linn "Limpan" Hagernäs - 22 år och 
ursprungligen från IK Ramunder - 
Limpan har varit mycket het de sista 
matcherna och är verkligen på G. 
 

• Spelarna i Spårvägen FA och F-97 är 
heta och på G. Avancemang till steg 3 i 
USM samt avancemang i C-propagandan 
för 97:orna – grattis! 

 

 

Reklamplats 
 

Damhandbollens 
dag och derby!  

 

Derby Dax! Boka upp en heldag med elit 
handboll söndagen den 25/10 
 

 I syfte att popularisera dam- 
handbollen i Sverige och i Stockholm 
så har Stockholms handbollsförbund 
tillsammans med distriktets två 
damelitföreningar initierat ”Dam 
handbollens Dag”. 

Spårvägen HF STOCKHOLM gästas av 
ärkerivalerna från Nacka – Skuru. 
 
Kl 15.30 den 25/ 10 smäller det 
verkligen i Eriksdalshallen då 
STOCKHOLMS blåvita stoltheter 
drabbar samman med de gröna från 
trakterna runt omkring Alphyddan.  

 
Spårvägen och Skuru har flyttat sin 
första derbymatch till Eriksdalshallen 
den 25 oktober och det kommer 
hända en massa skoj. 

 
Match i matchen: 
 

 Nathalie Hagman V.S Mia Lundberg 
För fullständigt program klicka här! Nathalie toppar skytteligan +33 mål 

Mia ligger på andraplats med +32 mål  

 

Månadens profil 
 

 
 
 
Namn: Jennifer Larsson 
Smeknamn: ”Jenfan” 
Ålder: 23 
Position: Linjespelare (M6) 
Yrke: Biomedicinsk Analytiker 
Favoritdjur: Var besatt av apor när jag var 
mindre :) 
 

Månadens dark horse:  Natalia Nowicka 19 år från Polen.  
En bådhänt(!) niometersspelare som spelat ett flertal matcher i Polska juniorlandslaget. 

Biljetter till derbyt? Maila kjell.windahl@sparvagen.com så ordnar det sig! 

http://www.handboll.info/stockholm/t2.aspx?p=113114&x=1&a=1178635
mailto:kjell.windahl@sparvagen.com
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En het  intervju  
med Jennifer Larsson! 

 
 

Reklamplats 

 

- Med fem mål framåt så måste du 
ha varit en av matchens absolut 
bästa spelare mot Önnered senast - 
har du en formtopp just nu? 
 

Vi ska bara hitta varandra bättre och 
börja känna oss mer trygga med 
varandra både bakåt och framåt. Då 
kommer tajming sitta perfekt och vi 
kommer spela riktigt bra och 
underhållande handboll som ju vi 
stundtals redan gör.  

 - Tack så mycket, ja det var en 
riktigt bra match jag hade och ännu 
roligare att man fick chansen mer 
framåt än vad jag tidigare fått. Veckan 
inför match hade känts bra och det kom 
fram bra under matchen. 
  
 - Hur är det att kriga med Lova Liif 
om platsen på M6? 
 
 - Lova och jag har fått träna ihop oss 
bra i försvar dessutom och det kändes 
väldigt tryggt emellanåt. 
Lova är ju en riktig krigare både i 
försvar och anfall vilket bara motiverar 
mig ännu mer att göra mitt bästa och 
utvecklas för att få en ännu större plats 
i laget och försöka få ännu mer speltid. 
 

 
- Nu ska ni möta serieledarna Skuru?  
 
Att möta Skuru är alltid laddat och vi 
försöker just nu att lägga mer fokus på 
oss själva för att få det att funka ihop än 
att lägga för mycket energi på deras lag.   
 
- du är 23 år och studerar av vad jag 
förstår  - vad läser du för något? 
  
- Jag har avslutat mina studier och är 
numera legitimerad Biomedicinsk 
Analytiker. Just nu arbetar jag för 
Unilabs (St.Görans Sjukhus) på 
mikrobiologen.  
 

- Inledningen på säsongen har ju 
varit lite svag – hur ska ni vända 
detta? 

- Om man ska trigga igång dig lite 
extra så du blir taggad till match - är 
det någon speciell låt vi kan spela i 
högtalarna? 
  
- Jag har en låt som alltid får igång mig. 
Inte helt säker på vad den heter men 
tror att den heter "the lullaby" och är en 
techno version av en gammal vaggvisa. 

 
- Vi har ju haft en väldigt tuff start på 
säsongen men personligen tycker, och 
känner jag att vi är ett bättre lag än 
förra året, det har bara inte visat sig 
ännu i resultatet.  
  
Det vi måste göra för att vända trenden 
är att inte nu känna desperation över 
poängsvackan utan att veta att vi har 
mycket talang i vårat lag och på alla 
positioner. 

Egentligen helt konstigt för jag är inte så 
mycket för techno men just den låten blir 
jag sjukt taggad av. 
  

 
 

 


